我們相信藝術是公衆的,所以成立了這一所屬於香港藝術及藝術家的畫廊 ... We believe Arts is for the Public. We thus set up this art gallery for local arts and artists...

PubArt 的理念

PubArt Gallery 是一所成立於2012年的香港畫廊。我們位處中環,一個既現代又具歷史背景的香港文化中心地帶;畫廊著屬於中區警署建築群的域多利監獄的花崗岩圍牆。

我們是一所以香港為家的畫廊,一群來自本地的管理團隊致力打破傳統,推廣特色的香港藝術。我們至今成立了兩年多力發掘新晉的香港藝術家、以新穎的思維來籌辦各類展覽和研討會、甚至嘗試跟其他不同的藝術團體合作,務求做出不一

回應香港獨有的藝術生活與態度,我們除致力將本土藝術帶入市場外,亦期望把本土藝術推廣致公衆,加深他們對藝術的含着「Art for the Public – 藝術是公衆的」這一個意思:我們希望更多人來到這裡感受藝術,亦希望引進更多特色又精緻的

我們的團隊一向努力不懈地籌組各種藝術活動,至目前為止,經已有40多個本地優秀的藝術家參與、超過2,000人參觀了 酒店藝術展中舉行多達22個展覽。我們末來將繼續支持本土藝術,並在不久將來能夠與不同的藝術團體合作。

場地預約

藝術是共同的,並應開放給所有的人,不管您是誰。PubArt正是那藝術小屋,歡迎您租借以舉辦藝術相關的活動,例如 術小組。有關藝術活動場地租用,可直接跟我們聯絡安排。

Concept of PubArt

PubArt Gallery is a cozy art gallery founded since Feb 2012 in Central, the historical yet modernized cultural dis stonewall of the Victoria Prison, a part of the heritage – the Central Police Station Compound is just in front of us.

We are a locally-focused art gallery with the local management team trying to break with tradition to feature the Ho art gallery in Hong Kong, we are aimed to do arts differently by discovering new emerging artists, arranging workshops, even exploring the possible collaboration with other arts groups.

In response to the way of arts life in Hong Kong, we shall not only bring the local arts in the market, but also promo more people to enjoy arts as well as more good artworks to be seen by people in Hong Kong. The name "PubArt "Art for the Public".

Our team has made unremitting efforts in coordinating various arts activities in the community with over 40 local tale more than 2,000 people visited our gallery, and 22 exhibitions including both own gallery exhibitions and hotel art half years. We shall keep supporting local arts while we would expect having more new collaborations with different

Function by Appointment

Arts is common and open to all people whoever you are. PubArt is also an arts hut welcoming you all who vactivities, e.g. exhibitions, seminars, and arts courses. Any person requesting a venue for arts related activities of event arrangement.